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Vragen van het lid Westerveld (GroenLinks) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over gezinshuizen (ingezonden 1 oktober 
2018). 

Vraag 1
Heeft u de uitzending van Brandpunt «Geen tehuis maar thuis in het Dushi 
Huis» gezien?1 

Vraag 2
Wat vindt u van deze manier van opvang, waarbij kinderen niet in een 
instelling, maar in een gezinshuis worden opgevangen? 

Vraag 3
Is bekend hoe vaak uit huis geplaatste kinderen moeten verhuizen? Zo ja, de 
Kamer die cijfers sturen? 

Vraag 4
Bent u het ermee eens dat het zeer onwenselijk is dat uit huis geplaatste 
kinderen daarna vaak moeten verhuizen? Zo ja, wat doet u om dit te 
voorkomen? 

Vraag 5
Wat is uw mening over het Dushi Huis, waar jongeren mogen blijven zo lang 
ze dat willen? Deelt u de mening dat de overheid zoveel mogelijk belemme-
ringen moet wegnemen, waardoor dit initiatief navolging kan krijgen? 

Vraag 6
Wat vindt u van de uitspraak van lector residentiele jeugdzorg Peer van der 
Helm, die stelt dat er 3.000 gezinshuizen bij moeten komen? Bent u bereid 
om actie te ondernemen waardoor er meer gezinshuizen komen? Zo ja, wat 
gaat u doen om gemeenten te ondersteunen? 

1 https://brandpuntplus.kro-ncrv.nl/brandpuntplus/dushi-huis/
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Vraag 7
Klopt het dat de dagvergoeding voor gezinshuisouders totaal wordt belast, 
maar de kosten van huisvesting en ondersteuning niet aftrekbaar zijn? Zo ja, 
hoe beoordeelt u dit? Bent u bereid om met de Belastingdienst afspraken te 
maken zodat het werkruimte-principe ook van toepassing is op gezinshuisou-
ders? 

Vraag 8
Bent u bereid om een stappenplan te maken met het doel dat op termijn 
geen kinderen meer worden geplaatst in een gesloten instelling?
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